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Beantwoording technische vragen VVD met betrekking tot afvalbeleidsplan

Naar aanleiding van de commissievergadering Ruimte en Economie van 11 mei zijn door de
VVD fractie aanvullende vragen gesteld over het afvalbeleidsplan.

1) Kan de wethouder aangeven wat wij nu aan kosten besparen door PMD in 1
afvalcontainer te deponeren ipv in de centrale PMD bakken in wijken of win-
kelcentra.

Er worden geen kosten bespaard door PMD bij het restafval aan te bieden. Wel is er sprake
van meer service/gemak omdat de inwoners het PMD afval niet apart meer hoeven aan te
bieden. Bij de hoogbouw worden wel extra (ondergrondse) containers voor PMD/Restafval
geplaatst om voldoende capaciteit te hebben voor de inwoners om het afval te kunnen
aanbieden.

2) Kan de wethouder aangeven waarom grote gezinnen een 2e bak erbij moeten
nemen als ze het niet redden met 1 bak. We hebben juist niet gekozen voor
een aparte PMD bak. Dan besparen wij juist toch niet?

Alle meerpersoonshuishoudens worden voorzien van een minicontainer van 240 liter die 1
x per 2 weken wordt geleegd. De inhoud van deze containers moet in principe voldoende
zijn, ook voor relatief grote gezinnen, als men al het overige afval zoals, papier, glas, tex-
tiel en GFT apart blijft aanbieden.

Als toch blijkt dat de inhoud van de 240 liter container niet voldoende is dan kan men net
als in de huidige situatie een 2e minicontainer aanvragen. De kosten hiervan zijn € 191,60
per jaar op dit moment.

3) Wat zijn de meerkosten als we de PMD bakken behouden bij de winkelcentra.

Het afvalplan van het college gaat ervan uit dat er geen PMD Bakken meer bij de winkel-
centra komen te staan. Dit omdat er de keuze is gemaakt om Restafval en PMD gemengd
in te zamelen en later na te scheiden. Als er PMD containers zouden blijven staan dan ont-
staat er een ongewenste situatie van twee verschillende inzamelmethodieken.

4) Wat zijn de kosten als we PMD bakken omzetten naar papier of kleding con-
tainers.

De huidige PMD bakken worden in het plan al zoveel als mogelijk hergebruikt voor het in-
zamelen van de restfractie (met PMD) en oud papier en karton. Hiervoor zijn geen extra
kosten voorzien.
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